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Bespreekpunten VBEV – directie camping. 
23-10 ingediend. 
 

 Bewegwijzering / wegen / onderhoud 

Bewegwijzering vanuit de schans naar de visvijver ontbreekt. Gevolg is dat de hele dag vragen 
worden gesteld aan de jaargasten waar de visvijver is.  

Tevens is de grote visvijver nog steeds op de kaart te zien en snappen de “tourders” niet dat deze 
niet toegankelijk is vanuit de Schans. Dat leidt weer tot dagelijks de zelfde vragen beantwoorden. 

Bewegwijzering naar de Reppel is niet op orde. “tourders” rijden massaal de Schans op. Er wordt 
mede daardoor te veel en te hard gereden op de Schans. 

Bij de ingang van de Schans vanuit de Reppel duidelijker maken dat het verboden is voor honden op 
de Schans. Dit is een dagelijkse frustratie voor veel jaargasten op de Schans. 

De bewegwijzering naar de Vennehof ontbreekt sinds de nieuwe bordjes geplaatst zijn. 

De vijver bij Vennehof ; er is veel wildgroei van de waterlelie's en ander groen blad. 
De vijver loopt regelmatig over en stinkt. De vijverranden brokkelen af en worden slecht 
onderhouden. 

Het versmallen van de weg. Om de 5 km te handhaven zijn er gasten die pionnen en andere 
wegafzettingen gebruiken om versmallingen aan te brengen. Dit is zeer irritant. Laat de camping hier 
op handhaven.  

Op de Schans missen ze op de binnenschans een groenkorf. 

 

 Recreatie activiteiten 

Het ontbreek aan activiteiten voor volwassenen. De activiteiten zijn steeds hetzelfde en terugkerend. 

Wij wachten nog op het verslag over de verschillende doelgroepen (kleuren) – dit is ons al meerdere 
keren toegezegd. 

Voor de oudere jeugd is er nog steeds te weinig te doen. 

Over het algemeen is het recreatieprogramma dit jaar als erg mager ervaren. Deels te begrijpen door 
de corona maatregelen. Deels ook niet, temeer daar er suggesties zijn gedaan ter verbetering. 
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 Plannen voor de toekomst. 

Mico sport is gekocht door de camping. Wij hebben vernomen dat dit op termijn een familie 
entertainment centrum gaat worden. Wij zouden graag weten wat de status daarvan is. 

De plannen met betrekking tot het overdekken van het buitenbad. Wij zouden graag weten wat de 
status daarvan is. 

In de waterplayzone was het niet mogelijk consumpties / snoep / ijs te kopen. Ons is verteld dat de 
kiosk open zou gaan. Graag zouden we willen weten wat de status daarvan is. 

 Algemeen 

Het afspraken maken om te overleggen met de camping loopt naar onze mening zeer stroef en kost 
veel te veel tijd. Twee maanden deze keer. 

In de plaza is het nog steeds erg heet. 

Waarom gaat de frituur al om 20:00 uur dicht. 

Is het toegestaan fietsen uit te stallen en te verkopen. En zo nee, waarom wordt er niet 
gehandhaafd. 

Reserveringssysteem zwemkaartjes krijgen wij heel erg veel klachten over. 

Zijn er plannen om de lege plaatsen op de schans te vullen. 

Er is nog steeds overlast van kinderen met een karretje op wieltjes, zo laag bij de grond dat ze niet 
zichtbaar zijn voor andere weggebruikers. 

Vanuit vele jaargasten zijn er klachten over de wifi. Niet stabiel en zeer traag. Op een vijfsterren 
camping voor gezinnen is wifi echt veel belangrijker dan de camping heeft ingeschat. 

Bedrag elektriciteit hier vraagt men € 0,32 per Kwh voor, terwijl de stroom prijzen een record laagte 
hebben bereikt. De gemiddelde prijs per kWh ligt zo rond de €0,22.  
 
Bedrag water a € 2,63 per kuub is echt buiten proportioneel. Het tarief voor drinkwater is € 0,67 per 
m3 (1.000 liter) in Limburg. 

Op de Beukenhof is erg veel geluidsoverlast door de bouw werkzaamheden. Dat begint al om 7:30 
uur. Meldingen hebben niet tot antwoord en of verbetering geleid. Een simpel berichtje met excuses 
voor de overlast. Als het maar wordt gehoord dan is er ook gemakkelijker begrip voor op te brengen.  

Wij zijn van mening als vaste jaar gasten dat we weinig tot niets aan tegemoetkoming hebben 
gekregen voor al het ongemak door de corona maatregelen. Vanuit vele leden is deze vraag gesteld. 
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Het jaargeld is wel verhoogd, wat daarmee tot grote verbazing leidt. Een wifi bonnetje lost dit echt 
niet op. Wij begrijpen ook dat een geldelijke vergoeding simpelweg te veel kost. Ons voorstel zou zijn 
bijvoorbeeld een tegoedbon voor een forse korting bij een van de restaurants – het mes snijdt dan 
aan twee kanten. Of een ander creatief idee van waarde. 
 

Met vriendelijke groeten, 

Namens bestuur en leden VBEV, 

 

Marco de Waal 
Voorzitter. 


